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Uprzejmie informuję, że na XXXVII sesji Rady Miejskiej w dniu 24 września 2020 r. 
w punkcie „Zapytania, wolne wnioski i oświadczenia radnych” radny Tomasz Żmuda 
poinformował, że na terenie skateparku przy ulicy Słowackiego młodzież spożywa 
alkohol i inne używki. Poprosił o montaż kamery monitoringu lub częstsze patrolowanie 
tego terenu przez Straż Miejską. 
 


